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Abstract (en)
[origin: US2017131737A1] A remote controller includes a fixed body equipped with pivots in a first axis and pivots in a second axis, together with an
operating lever. The remote controlling further includes a main frame configured to pivot about the axes to transmit pivoting movement of the lever
to a pivoting sensor. The main frame is coupled by pivots to the lever. The lever has two pairs of arms to control the pivoting of the main frame and
the pivoting of the auxiliary frame. The auxiliary frame is coupled to the lever by an intermediate frame. The intermediate frame is coupled to the
auxiliary frame by a swivel. The frames are located under a plane of the axes and the lever is located above the plane of the axes.

Abstract (fr)
Télécommande comportant un corps fixe (1) muni de pivots dans l'axe (X) et dans l'axe (Y) ainsi qu'un levier de manoeuvre. Il a un cadre principal
(2) pivotant autour de l'axe (X) pour transmettre le mouvement de pivotement du levier (5) au capteur de pivotement (CX). Le cadre principal (2)
est relié par des pivots au levier (5). Le levier (5) a deux paires de bras (BX1, 2, BY1,2) pour commander le pivotement du cadre principal (2) et le
pivotement du cadre auxiliaire (3). Le cadre auxiliaire (3) est relié au levier (5) par un cadre intermédiaire (4). Le cadre intermédiaire (4) est relié au
cadre auxiliaire (3) par une articulation (6). Les cadres (3, 4) sont situés sous le plan des axes (X,Y) et le levier (5) au-dessus de ce plan.
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